
Referat af bestyrelsesmøde d. 12–10–2022 

 

Anders blev budt velkommen som nyt medlem af bestyrelsen. 

Lise – Lotte orienterede vedrørende formandsmødet som blev afholdt i paraplyen. 

Der mangler stadig en Container til madaffald ved Gyvelvej nr.7 på trods af der blev opmærksom 

på dette flere gange. 

Vi mangler et tilbagesvar på de utætte glastage på altanerne. Ved mødet var der en beboer som 

gjorde opmærksom på dette, bestyrelsen ved ikke om der er bleven fulgt op på dette. 

Vi har også fået svar fra en beboer som er glad for hulmursisoleringen, dette ønskes også for 

gyvelvej, så er der en chance for at alle for borede huller i vores mure efter renoveringen kan blive 

lukket igen. 

Vi besluttede at indkøbe en ny julelyskæde til vores flagstang af en bedre kvalitet end den fra 

sidste år som blæste i stykker. ( Horst kontakter AA el for indkøb). 

Christina har en dialog med Pernille Sofia vedrørende omplantning af de renoverede bede foran 

Brøndbyvestervej 26-28. 

Det er frustrerende at bestyrelsen ikke bliver orienteret om starten af et stykke arbejde som skal 

påbegyndes. Det ville være rart lige sende en mail til os, frem for at blive kontaktet af en beboer 

som man desværre ikke kan give et korrekt svar tilbage. 

Bestyrelsen ønsker en rengøringsplan hængt op i vaskeriet, da vi mener at der er bleven slækket 

på rengøringen. 

Glimlampen for tænd kontakterne i opgang brøndbyvestervej virker ikke det ønskes udbedret. 

Næste møde onsdag d.16 november kl.1730 

 Referent: Horst 

 


